

Announcements

1. **We welcome everyone to our Church Gathering, and especially welcome those who are new.** Please use our online welcome form to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. We are happy to get you connected. Here is the link: <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. **Face masks are still mandatory** for all in-door activities. Please see more details on the Website at: <https://www.raleighccc.org/main/information-for-reopening-church/>.
3. **Pastor Jerry's contract is coming up for renewal at the end of July.** The Church Council would like to provide you with an opportunity for you to hear about the Youth Group Ministry and to ask Pastor Jerry any questions. The Question and Answer (Q&A) Session with Pastor Jerry will be held on 5/15, 2022 from 3pm to 4pm via Zoom. Zoom Meeting ID: 974 240 4305 Passcode: 27539
4. **The new "Growing" Sunday School class has started since April 10.** This class focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. This class is scheduled from 9:30 to 10:45 AM in room A122. The class will be video recorded and the link will be provided after the class. Follow up meeting to the class is scheduled every Thursday from 7 to 8 PM (Zoom ID: 249 122 2044 Passcode: 24680).
5. **Happy Mother's Day to all the mothers!** Individually wrapped cupcakes will be given to all mothers at either exit doors of the new building. Please be reminded that no food or drinks are allowed in the new building.
6. The church is **giving away non-N95** masks in 10-PC on Sundays.
7. **Praise and Thanks - Samaritan's Purse Ukraine Crisis Response** – Praise the Lord that \$5,488.08 was donated to the Samaritan's Purse Ukraine Crisis Response. Thank you all for your love and generosity.
8. **Children's ministry is happy to announce VBS (July 25-July 29th) registration is open.** Please download registration form here <https://www.raleighccc.org/main/rccc-activity-registration/>. Register early and save! VBS will be open to our church family as well as families in our local community. Parents please invite your friends and neighbors to participate as well. Note: no preschool classes this year.

Upcoming Sermon

5/15

Pastor Rob

Youth Announcements

1. **Wednesday Youth Prayer Online** – Join us on this Wednesday, 5/11, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom for Youth Prayer.
3. **This Friday's Youth Group** –Join us on this Friday, 5/13, at 7:30 p.m. as we continue our series, "Road Trip to Truth."
4. **New Youth QT Plan** - 5/10 –14 – Simple Truth - Jump into the simplicity and beauty of Jesus' words to Nicodemus to John 3:16. The truth is powerful but the truth is simple. Contact Pastor Jerry to join this plan.
5. **Save the Date - Grad Celebration Night - Friday, 5/20 - 6:45-9:30 p.m.**
We will have a special youth group to celebrate our seniors on that night.
6. **Youth Sunday School - In-Person and Online** – Join us every Sunday from 9:30-10:45 a.m. for in-person Youth Sunday School classes on the 2nd floor of our new building. We also have an online class from 9:00-9:45 a.m. every Sunday.
7. **Disciple-Makers and Youth Sunday School Teachers Needed** – If you feel called to be a Disciple-Maker or Sunday School Teacher for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

Children's Ministry offers both in person and online programs. **Friday program resumes beloved AWANA.**

Children's ministry offers a new in-person preschool class for 3- & 4-year-olds on Sundays 11:15– 12:30.

Programs are all in the old building:

In person children's Sunday School 9:30-10:45am

In person children's Sunday worship 11:15am-12:30pm

Online children's Sunday worship 11:00am-11:45 am

In person Friday night AWANA 7:30-9:30pm

The Children's Ministry Committee members are: Sunday Worship/School - Kaili Sawyer; Friday Program; Mike Liu; Special Programs: Mo-Yuen Chow. If you have any questions or want to volunteer, please email to children.rccc@gmail.com or contact them individually.

Registration: Please follow the link below and complete an online form soon. (<https://www.raleighccc.org/main/children-programregistration2021-22/>) Teachers will send lesson summary and reminders to registered parents, so parents can communicate with teachers and help their children by reinforcing the lesson.

報告與代禱

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會及主日崇拜的人請佩戴口罩。細節至網站：<https://www.raleighccc.org/main/information-for-reopening-church/> 查詢。
3. 主日「福音」的饗宴：華語堂的慕道班採講台形式，傳福音。11:15am-12:15pm 在粵語崇拜堂。邀請社區朋友來聽福音。
4. Jerry 牧師的合約將於七月底到期，教會議會將提供機會給大家和 Jerry 牧師於 5/15 3:00-4:00PM 舉行 Q&A (Zoom ID: 974 240 4305 Passcode 27539)。
5. 祝所有的母親母親節快樂。教會準備單獨包裝的紙杯蛋糕，將在聚會結束後在新堂的出口處給所有母親。提醒：新堂內不允許食物或飲料。
6. 教會發放非 N95 口罩(一包 10 個)在大堂外供大家使用。主日崇拜和上主日學時，鼓勵戴 N95 或 KN95 口罩。
7. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 activity registration 上登記
8. 張牧師教導古德恩著《系統神學》導讀，每周二 7:30-8:30pm，課程放在網上：系統神學導讀 – Raleigh Chinese Christian Church (raleighccc.org)，並有錄影連結。禱告會周三 7:30—8:30pm 歡迎弟兄姊妹參加。
9. 讚美主和感謝 – Samaritan's 的“烏克蘭危機”- 感謝主！我們收到\$5,488.08。謝謝大家的愛和慷慨建捐助。
10. 2022VBS (暑期聖經夏令營) 將於 7/25-29 舉行，現在可以至教會網頁的 activity registration 下載表格，並有詳細內容。請家長預留時間，也邀請朋友和鄰居的小孩參加。注意：今年沒有學前班，請為 VBS 籌畫準備禱告。
11. 關懷與代禱
 - 1) 為 4/24 到教會的新朋友陳炫宇/陳莉, 聶淑芬, 李响, 徐麗, 楊更新 代禱，求主幫助他很快能夠融入屬靈的大家庭，進入團契和教會的生活。

青少年事工報告

1. 週三青少年線上禱告會 – 歡迎參加我們 5/11 週三晚上 7:00-7:40 經由 Zoom 舉行的禱告會。
2. 青少年團契星期五聚會 – 請參加 5/13 星期五晚上 7:30 青少年聚會，我們將繼續“Road Trip to Truth”系列。
3. 新的青少年靈修計劃—5/10-14—簡單的真理—內容：約翰福音 3:16 的 4 天計劃。專研耶穌對尼哥底母在約翰福音 3:16 所說簡潔和優美的話。真理帶有能力，卻也很簡單。請聯繫 Pastor Jerry 加入這禮拜的計畫。
4. 預留時間 – 高中生畢業慶祝之夜將於 5/20 6:45 – 9:30 pm 舉行。
5. 每個主日 9:30 – 10:45am 在新堂的二樓有實體主日學，也有線上課程 9:00-9:45am。
6. 青少年事工需要主日學老師和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部有實體和線上 Zoom 的課程。周五有 AWANA 課程。兒童部 11:15am 開設 3、4 歲實體學前班。期待您的孩子參加。
地點在舊堂，課程如下：
I 實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
線上兒童主日崇拜: 11:00am – 11:45am
II 星期五 AWANA 實體聚會: 7:30pm – 9:30pm

兒童事工同工：兒童主日學/崇拜 – 王凱利；星期五 AWANA – 劉寅巖；特別節目 – 一周武元。如果您有問題或願意幫忙，請至 children.rccc@gmail.com 或與他們聯繫。
註冊：請點擊以下鏈接並填寫線上的表格。 <https://www.raleighccc.org/main/children-program-registration-2021-22/>
老師會向註冊的家長發送課程摘要和提醒，以便溝通，並加強課程幫助孩子。